



Lingkun Liu

Beijing

PRACTICE AREAS

- Dispute resolution
- Litigation
- Cross-border arbitration and dispute resolution

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Lingkun Liu has been practicing law since 2023. Prior to that, he worked at a Japanese internet company for two years as a software developer. From May 2023 to December 2025, Mr. Liu worked and interned at King & Wood Mallesons in Beijing, and he has been with Han Kun Law Offices since January 2026.

Mr. Liu's main practice areas include domestic and international litigation and arbitration. He has represented a diverse range of clients, including large state-owned enterprises, major internet technology companies, and start-ups, across various industries such as energy, information technology, consumer goods, machinery processing, mineral resources, and finance.

EDUCATION

Mr. Liu received his Bachelor's degree in Computer Science from the School of Electronic Information and Electrical Engineering at Shanghai Jiao Tong University in 2016, and received his Master of Laws degree from Peking University Law School in 2023.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



刘凌堃

北京

业务领域

- 争议解决
- 诉讼
- 跨境仲裁与争议解决

工作经历

刘凌堃律师从 2023 年开始从事律师工作，在从事律师工作前，刘律师曾在一家日本互联网企业有过两年工作经历，担任软件研发职务。刘律师 2023 年 5 月至 2025 年 12 月在北京市金杜律师事务所实习、工作，从 2026 年 1 月开起在汉坤律师事务所工作。

刘律师主要的执业领域为国内和涉外诉讼、仲裁，服务过的客户包括大型国有企业、大型互联网科技公司、初创企业等，涉及行业领域包括能源、信息技术、消费品、机加工、矿产资源、金融等。

教育背景

刘凌堃律师于 2016 年获上海交通大学电子信息与电气工程学院计算机系学士学位，后于 2023 年获北京大学法学院法律硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

工作语言

中文、英文